

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 12-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

Inspection Body Accreditation No. AIB 0044

is accredited by the GCC Accreditation Center (GAC) in accordance with the recognized International Standard ISO/IEC 17020:2012,
"Conformity assessment requirements for the operation of various types of bodies performing inspection"

Ministry of Human Resource and Social Development Deputyship for Control and Work Environment Development – Type A	
Address. Granada Towers – Building A6 2516- Al Shohda Dist Riyadh 13241-7117. Kingdom of Saudi Arabia	Contact: وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية Tel: 19911 Email: info@hrsd.gov.sa Web Address: www.hrsd.gov.sa

Locations where inspection activities covered by the above Accreditation Standard are undertaken

1- **address:** Granada Towers – Building A6, 2516- Al Shohda Dist Riyadh 13241-7117. Kingdom of Saudi Arabia

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

GAC



ACCREDITED

INSPECTION

ISO/IEC 17020:2012

No. AIB 0044

For the following scope:

Scope:

30. Inspection:

30.90 Additional regulatory requirements

Scope details are as follows:

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

Inspection Category	Items of inspection	Type of inspection	Reference standards / Regulations / Internal Procedure/Client Specifications
<p>نظام العمل السعودى ولوانحه التنفيذية وقرارات التوطن الوزارية</p> <p>The Saudi Labor Law, its implementing regulations, and Ministerial resolutions of nationalization</p>	<p>الجهات والمنشآت العاملة في السعودية</p> <p>Entities and establishments operating in Saudi Arabia</p>	<p>تفتيش دورى</p> <p>Periodic inspection</p>	<p>نظام العمل السعودى</p> <p>الصادر بالمرسوم الملكى رقم (م/51) وتاريخ 1426/08/23هـ والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/24) وتاريخ 1434/05/12هـ، والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/1) وتاريخ 1435/01/22هـ، والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/46) وتاريخ 1436/06/05هـ، والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/14) وتاريخ 1440/02/22هـ، والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/134) وتاريخ 1440/11/27هـ، والمعدل بالمرسوم الملكى رقم (م/5) وتاريخ 1442/01/07هـ،</p> <p>The Saudi labor law</p> <p>Issued by Royal Decree No. (M/51) dated 23/08/1426 AH And amended by Royal Decree No. (M/24), dated 12/05/1434 AH And amended by Royal Decree No. (M/1) dated 22/01/1435 AH And amended by Royal Decree No. (M/46) dated 05/06/1436 AH And amended by Royal Decree No. (M / 14), dated 22/02/1440 AH And amended by Royal Decree No. (M/134), dated 27/11/1440 AH And amended by Royal Decree No. (M/5) dated 07/01/1442 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>اللائحة التنفيذية لنظام العمل وملحقاتها الصادرة بالقرار الوزاري رقم (70273) وتاريخ 11/4/1440هـ المعدلة بالقرار الوزاري رقم (54908) وتاريخ 16/3/1441هـ، المعدلة بالقرار الوزاري رقم (142906) وتاريخ 13/8/1441هـ، المعدلة بالقرار الوزاري رقم (146481) وتاريخ 7/9/1441هـ، المعدلة بالقرار الوزاري رقم (3485) وتاريخ 7/1/1442هـ، المعدلة بالقرار الوزاري رقم (89384) وتاريخ 12/5/1442هـ</p> <p>The implementing regulation of the labor law and its annexes Issued by Ministerial Resolution No. (70273) dated 11/4/1440 AH Amended by Ministerial Resolution No. (54908) dated 3/16/1441 AH Amended by Ministerial Resolution No. (142906) dated 8/13/1441 AH Amended by Ministerial Resolution No. (146481), dated 7/9/1441 AH Amended by Ministerial Resolution No. (3485) dated 7/1/1442 AH Amended by Ministerial Resolution No. (89384) dated 12/5/1442 AH</p> <p>اللائحة التنفيذية لضبط أعمال التفتيش وتنظيمها الصادرة بقرار مجلس الوزراء رقم (264) وتاريخ 14/8/1428هـ</p> <p>The implementing regulation of controlling and organizing inspection Issued by the Cabinet's Resolution No. (264) dated 08/14/1428 AH</p>
--	--	--	--

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021

File Manager: M.Alsowailam

			<p>القرار الوزاري بالمخالفات والعقوبات المقابلة لها القرار الوزاري رقم (178743) وتاريخ 1440/9/27هـ، والمعدل بالقرار الوزاري رقم (146377) وتاريخ 1441/9/7 هـ ، والمعدل بالقرار الوزاري رقم (28048) وتاريخ 1443/2/27هـ</p> <p>Ministerial Resolution on violations and corresponding penalties Ministerial Resolution No. (178743), dated 27/9/1440 AH And as amended by Ministerial Resolution No. (146377), dated 7/9/1441 AH And as amended by Ministerial Resolution No. (28048) dated 27/2/1443 AH</p>
			<p>القرار الوزاري باعتماد لائحة السلامة والصحة المهنية رقم (161238) بتاريخ 1439/8/10 هـ</p> <p>Ministerial Resolution of approving Occupational Safety and Health Regulations No. (161238) dated 10/8/1439 AH</p>
			<p>قرار وزاري بضوابط الحماية من التعدييات السلوكية في بيئة العمل رقم (20912) بتاريخ 1441/2/2 هـ</p> <p>Ministerial Resolution of the controls to protect against behavioral infringement in the work environment No. (20912) dated 2/2/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>قرار وزاري بتنظيم عمل العاملين من خلال المنصات الإلكترونية التشاركية رقم (105576) بتاريخ 1442/6/7 هـ</p> <p>The Ministerial Resolution to organize the work of the workers through electronic participatory platforms No. (105576) dated 7/6/1442 AH</p>
			<p>قرار وزاري لحظر التدخين في اماكن العمل رقم (149516) بتاريخ 1440/8/9 هـ</p> <p>Ministerial Resolution of banning smoking in workplaces No. (149516) dated 9/8/1440 AH</p>
			<p>قرار وزاري باعتماد إطلاق برنامج توثيق العقود إلكترونياً رقم (156309) وتاريخ 1440/8/18 هـ</p> <p>Ministerial Resolution of approving the launch of the electronic contract endorsement program No. (156309) dated 18/8/1440 AH</p>
			<p>قرار وزاري باعتماد وثيقة برنامج حماية الأجور رقم (803) وتاريخ 1434/2/12 هـ</p> <p>Ministerial resolution of approving the Wages Protection Program No. (803) dated 12/2/1434 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>قرار وزاري بحظر العمل تحت اشعه الشمس رقم (1/1559) وتاريخ 1431 /6/22 هـ</p> <p>Ministerial Resolution to ban working under the direct sunlight No. (1559/1) dated 06/22/1431 AH</p>
			<p>قرار وزاري بحظر العمل تحت اشعه الشمس (تعديل) رقم (3337) وتاريخ 1435 /7/15 هـ</p> <p>Ministerial Resolution to ban working under the direct sunlight No. (3337) (amended) dated 15/07/1435 AH</p>
			<p>قرار وزاري بتنظيم العمل في الظروف المناخية القاسية رقم (1032) وتاريخ 1436 /3/13 هـ</p> <p>Ministerial Resolution to regulate working under harsh climatic conditions No. (1032) dated 3/13/1436 AH</p>
			<p>السياسة الوطنية للسلامة والصحة المهنية قرار مجلس الوزراء رقم (2529) بتاريخ 2020 /12/03 م</p> <p>The National Policy of Occupational Safety and Health Cabinet Resolution No. (2529) On 12/03/2020 AD</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED

INSPECTION

ISO/IEC 17020:2012

No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري الخاص بشروط تسوية المخالفات رقم (98699) وتاريخ 1441/3/29 هـ Ministerial Resolution of the conditions for violations' settling No. (98699) And the dated 29/3/1441 AH</p>
			<p>القرار الوزاري باعتماد برنامج التقييم الذاتي للمنشآت رقم (188734) 1440/10/21 هـ Ministerial Resolution of approving the self-assessment program for establishments No. (188734) dated 21/10/1440 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتنظيم العمل المرن رقم (146481) 1441/09/07 هـ Ministerial Resolution to regulate flexible work No. (146481) Dated 07/09/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021

File Manager: M.Alsowailam

			<p>قرار وزاري بميثاق مكافحة التحرش في بيئة العمل رقم (63456) 1440/4/02 هـ</p> <p>Ministerial Resolution of the Anti-Harassment Charter in the Workplace No. (63456) dated 02/4/1440 AH</p>
			<p>قرار وزاري باعتماد الدليل الاجرائي الخاص بتشغيل مشروع التفتيش المؤسسي تمام رقم (7753) 1440/4/20 هـ</p> <p>The Ministerial Resolution of approving the procedural guide for the operation of the institutional inspection project (TAMAM) No. (7753) dated 20/4/1440 AH</p>
			<p>قرار وزاري بتنظيم زي العاملين بالمنشآت رقم (164091) 1441/11/14 هـ</p> <p>The Ministerial Resolution to regulate the workers' uniforms in establishments No. (164091) dated 14/11/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

			<p>القرار الوزاري باعتماد الدليل الإرشادي لقرار حظر التدخين في أماكن العمل رقم (209517) هـ 1440/11/22</p> <p>The Ministerial Resolution of approving the guideline of banning smoking in workplaces No. (209517) dated 11/22/1440 AH</p>
			<p>قرار وزاري بالموافقة على الدليل الاجرائي للسلامة والصحة المهنية للوقاية من آثار التعرض لأشعة الشمس والاجهاد الحراري رقم (196086) هـ 1442/10/29</p> <p>The ministerial resolution to approve the procedural manual for occupational safety and health to prevent the effects of exposure to direct sunlight and heat stress No. (196086) dated 29/10/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين مهنة السلامة والصحة المهنية رقم (76509) هـ 1441/04/15</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the occupational safety and health profession No. (76509) dated 04/15/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailem



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين المجمعات التجارية المغلقة والمولات رقم (159986) 1442/8/25 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize closed commercial complexes and malls No. (159986) dated 25/8/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين أنشطة المطاعم والمقاهي رقم (160045) 1442/08/25 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the restaurants and cafes activities No. (160045) dated 25/08/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل على السعوديين في منافذ بيع التموينات والاسواق المركزية رقم (160008) 1442/08/25 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit working in grocery stores and supermarkets to Saudis No. (160008) dated 25/08/1442 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين قطاع التعليم العام الأهلي رقم (179141) 1442/09/24 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the private education sector No. (179141) 24/09/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر مهين خدمة العملاء عن بعد على السعوديين رقم (112203) 1442/06/18 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit the remotely customer services professions to Saudis No. (112203) dated 18/06/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين مهين طب الأسنان رقم (61842) 1441/3/27 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the dental professions No. (61842) dated 27/3/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailem

			<p>القرار الوزاري بتوطين بعض الانشطة والمهن في منطقة حائل رقم (92803) 1441/5/12هـ</p> <p>The ministerial Resolution to nationalize some activities and professions in Hail region</p> <p>No. (92803) dated 12/5/1441 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين مهنة الصيدلة والتخصصات التابعة لها رقم (109044) 1441/6/8هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the pharmacy profession and related specialties</p> <p>No. (109044) dated 8/6/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021

File Manager: M.Alsowailam

			<p>القرار الوزاري بتوطين منافذ البيع في قطاع تجارة الجملة والتجزئة لتسعة انشطه رقم (134721) 1441/10/7هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize sales outlets in the wholesale and retail trade sector for Nine activities</p> <p>No. (134721) dated 7/10/1441 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر ممارسة نشاط نقل الركاب من خلال خدمة توجيه المركبات بالتطبيقات الذكية على السعوديين رقم (142257) 1441/8/8هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit the transporting passengers activity through ride-hailing services via smart applications to Saudis</p> <p>No. (142257) dated 8/8/1441 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين المهن الهندسية في المنشآت رقم (686) 1442/1/1 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize engineering professions in establishments No. (686) dated 1/1/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين عدد من الأنشطة الاقتصادية والمهن بمنطقة الجوف رقم (27561) 1442/2/17 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize several economic activities and professions in Al-Jouf region No. (27561) dated 17/2/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين مهن الاتصالات وتقنية المعلومات رقم (28889) 1442/2/18 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the communications and information technology professions No. (28889) dated 18/02/1442 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين المهن المحاسبية رقم (86972) هـ 1442/5/8</p> <p>The ministerial resolution to nationalize accounting professions No. (86972) dated 8/5/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين الايواء السياحي رقم (198500) هـ 1440/11/6</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the tourist accommodation No. (198500) dated 6/11/1440 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في المراكز والمولات والوظائف الفندقية والسياحية بمنطقة المدينة المنورة على السعوديين رقم (64500) هـ 1440/4/3</p> <p>The ministerial resolution to limit working in commercial centers, malls, and jobs of hotels and tourism industry in Medina region to Saudis dated No. (64500) 3/4/1440 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين منافذ البيع في العطور والعود والبخور والأقمشة رقم (73944) 1440/4/18هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize sales outlets in perfumes, oud, incense, and fabrics No. (73944) dated 18/04/1440 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر عمل انشطة السطحات والمركبات في منطقة عسير على السعوديين رقم (69408) 1440/4/10هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit the towing vehicle activities in Asir region to Saudis No. (69408) dated 10/4/1440 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في 12 نشاط على السعوديين رقم (212560) 1440/02/16هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work in 12 commercial activities to Saudis No. (212560) dated 16/02/1440 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في منافذ البيع بمنطقة الباحة على السعوديين رقم (212560) 1439/5/4 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work in outlets in Al-Baha region to Saudis No. (212560) dated 4/5/1439 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل على عدد من المهن في منطقة جازان على السعوديين رقم (89524) 1439/5/4 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work to several professions in the Jazan region to Saudis No. (89524) dated 4/5/1439 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في منافذ البيع بمنطقة الحدود الشمالية على السعوديين رقم (89527) 1439/5/4 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work in outlets in the Northern border region to Saudis No. (89527) dated 4/5/1439 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بقصر عدد من المهن والانشطة بمنطقة نجران على السعوديين رقم (89525) 1439/5/4 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work in several professions and commercial activities in Najran region to Saudis No. (89525) dated 4/5/1439 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين منافذ البيع لـ 12 نشاط رقم (89524) 1439/5/11 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize sales outlets for 12 commercial activities No. (89524) dated 11/5/1439 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في منافذ البيع بمنطقة القصيم على السعوديين رقم (1013) 1438/7/2 هـ</p> <p>The ministerial resolution to limit work in Al Qassim region outlets to Saudis No. (1013) dated 2/7/1438 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021

File Manager: M.Alsowailam

			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في منافذ تأجير السيارات على السعوديين رقم (117798) هـ 1438/12/23</p> <p>The ministerial resolution to limit work in car rental outlets to Saudis No. (117798) dated 23/12/1438 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بقصر العمل في نشاط بيع وصيانة أجهزة الجوال وملحقاتها على السعوديين رقم (1592) هـ 1437/5/28</p> <p>The ministerial resolution to limit work in the activity of sale and maintenance of mobile phones and their accessories to Saudis No. (1592) 28/5/1437 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam



ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بشأن استثناء بعض المهن من قرارات توطين المولات والمراكز التجارية المغلقة الخاصة بالتوطين المناطقي رقم (169419) 1440/9/08 هـ</p> <p>The ministerial resolution regarding the exclusion of some professions from nationalizing closed malls and commercial centers related to regional nationalizing No. (169419) dated 08/9/1440 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين أنشطة التخليص الجمركي والدليل الاجرائي رقم (212497) 1442/11/24 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize customs clearance activities and the procedural guide No. (212497) dated 24/11/1442 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

			<p>القرار الوزاري بتوطين نشاط السينما ودار العرض السينمائي والدليل الاجرائي رقم (212560) 1442/11/24هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize cinemas, movie theaters and the procedural guide</p> <p>No. (212560) dated 24/11/1442 AH</p> <hr/> <p>القرار الوزاري بتوطين نشاط مدارس تعليم قيادة المركبات والدليل الاجرائي رقم (212519) 1442/11/24هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize driving schools and the procedural guide</p> <p>No.(212519) dated 24/11/1442 AH</p>
--	--	--	--

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailem

ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين المهن الهندسية بنسبة 25% في المنشآت التي يعمل بها 5 عاملين في المهن الفنية الهندسية فأكثر والدليل الاجرائي رقم (212490) 1442/11/24 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize engineering professions by 25% in establishments that employ 5 or more employees in engineering technical professions and the procedural guide No. (212490) dated 24/11/1442 AH</p>
			<p>القرار الوزاري بتوطين الأنشطة والمهن العقارية والدليل الاجرائي رقم (212535) 1442/11/24 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize real estate activities and professions and the procedural guide No. (212535) dated 24/11/1442 AH</p>

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailam

ACCREDITED
INSPECTION
ISO/IEC 17020:2012
No. AIB 0044

			<p>القرار الوزاري بتوطين المهن القانونية والدليل الاجرائي رقم (212607) 1442/11/24 هـ</p> <p>The ministerial resolution to nationalize the legal professions and the procedural guide No. (212607) dated 24/11/1442 AH</p>
			<p>قرار مجلس الوزراء بتوطين محلات الذهب رقم (45) 1428/2/1 هـ</p> <p>Cabinet's resolution to nationalize gold shops No. (45) dated 1/2/1428 AH</p>

Note: the text in blue indicates the new scope OR update in the Edition of a ref. standard, regulations or internal procedure in this issue of the scope of accreditation.

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
File Manager: M.Alsowailem

Log of Suspended Scopes:

Inspection Category	Items of inspection	Type of inspection	Reference standards / Regulations / Internal Procedure/Client Specifications	Date Suspended	Date Reinstated

Log of Withdrawn Scopes:

Inspection Category	Items of inspection	Type of inspection	Reference standards / Regulations / Internal Procedure/Client Specifications	Date Withdrawn

10.17 Scope of Accreditation

Issue No: 1/ Issue Date: 08-12-2021
 File Manager: M.Alsowailam

GAC

مركز الاعتماد الخليجي
GCC ACCREDITATION CENTER



ACCREDITED

INSPECTION

ISO/IEC 17020:2012
 No. AIB 0044

END						
Ministry of Human Resource and Social Development is recorded as issuing GAC accredited certificates to organizations in the countries listed below. This list is current at the time of issue of this scope of accreditation.						
United Arab Emirates	Bahrain	Saudi Arabia	Oman	Qatar	Kuwait	Yemen
		X				

Status of this accreditation can be checked in the GAC's website to confirm the validity of this accreditation.